
В Дрогобичі відбулась чергова сесія міської ради. Земельні питання перенесли на наступний раз (відео)
Субота, 15 березня 2014, 09:40

14-03-2014р. У Дрогобичі відбулась чергова сесія міської ради. Земельні питання
перенесли на наступне пленарне засідання, а поки вони вивчатимуться у комісіях. В
цілому все проходило спокійно, окрім як дискусій по бюджетних питаннях та земельних
питаннях. Майже всі голосування проходили одноголосно. В залі було присутньо багато
Дрогобичан, громадських активістів і журналістів. Як усе відбувалось можна побачити на
відео(тисніть детальніше):

      

Відео з сесії дрогобицької міської ради
14-03-2014року.{youtube}8aw1ueAmTXQ{/youtube}{youtube}OSyyiIdySq0{/youtube}{youtube}
Ki6U0BotkE8{/youtube}{youtube}UMZrOBOgT_M{/youtube}{youtube}k0IRKdPlvbM{/youtube}{y
outube}EC2xJKLrSM0{/youtube}{youtube}Boo6KcNH5B4{/youtube}{youtube}mh3iRqHM6FE{/y
outube}{youtube}NC59NxYn6C4{/youtube}{youtube}km2fT_M6DMI{/youtube}{youtube}zTw_T3
Wk_Ig{/youtube}
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